

## SPIS TREŚCI

	Str.
1. Ryszard Hagel: Określenie częstotliwości granicznej sygnałów ....	7
2. Teresa Szadkowska, Mieczysław Pluciński: Wpływ rezystancji obwodu ładowania na pomiar prądu absorpcji.....	21
3. Tadeusz Skubis: Dobór rdzeni ferromagnetycznych do indukcyjnych dzielników napięcia .....	35
4. Brunon Szadkowski, Lesław Zieleźniak: Wybór obwodu wejściowego w niezrównoważonych układach pomiarowych do badania dielektryków w zakresie częstotliwości podakustycznych .....	49
5. Marian Milek: Interpretacja i pomiar zespolonej przenikalności magnetycznej stopów Fe-Ni .....	63
6. Jan Leks: Bezdotkowy pomiar temperatury wirującego komutatora maszyny elektrycznej .....	75
7. Piotr Filipski: Kondensator wzorcowy o zmiennej pojemności .....	89
8. Feliks Kiel: Zespół szybkich zabezpieczeń elektronicznych dla układów zasilania maszyny cyfrowej .....	99

## СОДЕРЖАНИЕ

	Стр.
1. Рышард Хагель: Определение предельной частоты сигналов .....	7
2. Тереса Шадковска; Мечислав Плюциньски: Влияние сопротивления зарядной цепи на изменение тока абсорбции .....	21
3. Тадеуш Скубис: Подбор ферромагнитного сердечника для индуктивного делителя напряжения .....	35
4. Брунон Шадковски, Леслав Зелезник: Подбор входной цепи в неуравновешенных измерительных системах для исследования диэлектриков в пределах подтональных частот .....	49
5. Марян Милэк: Интерпретация и измерение комплексной магнитной проницаемости сплавов Fe-Ni .....	
6. Ян Лекс: Косвенное измерение температуры вращающегося коллектора электрической машины .....	75
7. Петр Филипски: Образцовый переменный конденсатор .....	89
8. Феликс Кел: Комплект электронной защиты для систем питания ЭВМ ..	99

## CONTENTS

	Page
1. Ryszard Hagel: Determination of limiting signal frequency .....	7
2. Teresa Szadkowska, Mieczysław Pluciński: Influence of charging circuit resistance on measurement of absorption current .....	24
3. Tadeusz Skubis: Choice of ferromagnetic core for inductive voltage dividers .....	35
4. Brunon Szadkowski, Lesław Zieleźnik: Selection of input circuit in unbalanced measuring systems for dielectric investigation in sub-acoustic frequency range .....	49
5. Marian Milek: Interpretation and measurement of complex magnetic permeability for iron-nickel alloys .....	63
6. Jan Leks: The contactless temperature measurement of the electrical machine rotating commutator .....	75
7. Piotr Filipski: Standard capacitor of variable capacity .....	89
8. Feliks Kieł: Set of fast electronic protection for supply systems of the computer .....	99